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Fråga angående Tjänsteutlåtande gällande Göteborgsförslag 970 om färgade 
cykelbanor för ökad säkerhet och trygghet 

Vi delar förvaltningens bedömning angående de kostnader och den komplexitet som skulle 
bli resultatet av en allmän färgning av cykelbanor och i flera kulörer. Däremot önskar vi få en 
bedömning av kostnad och genomförbarhet av att använda rödfärgad asfalt vid anläggning 
eller underhåll av pendelcykelstråk respektive succesivt byta till rödfärgad asfalt i 
tätbebyggda områden där många gående rör sig eller det finns behov av att förstärka 
vägvisningen. 


